
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Když jsem připravoval SETKÁNÍ na začátku září, tak jsem použil dvou spo- 

jených výrazů „..nejhorší je, stát se loutkou,,“ a heslo „ …už  je na čase“ 

a skrytě v jinotajích jsem se snažil nastínit svou budoucnost v oddíle.Vypa- 

dá to, že jsem nebyl zcela pochopen. V prvém případě se nechci dostat do 

situace, kdy mne přeneseně ovládají dvě tety a ve druhém případě, že je 

čas začít natvrdo ustupovat do pozadí našeho oddílu. Nebudu to dělat na 

jeden okamžik, ale postupně tak, aby to od příštího roku měl na krku někdo 

jiný, mladší, s jinými nápady a třebas i s jiným stylem práce. Dovo- 

lím si určitý nástin dalších dní, týdnů a vlastně třech měsíců… 

= od 1.ledna 2023 a v registraci TOM musí fi- 

  gurovat někdo jiný než já a bude zastupovat 

  oddíl vůči ATOMu, KČT i jinaj navenek…. 

= je třeba již v těchto okamžicích zamluvit pří- 

  padné pobyty na chalupách ( zajištěn je pouze 

  pobyt o pololetních prázdninách )… 

= začít připravovat jarňák.letňák,velikonočňák, 

  podzimák a další aktivity příštího roku… 

= žádosti na dotace 2023 od ATOMu,kraje Vy- 

  sočina, města Pacova a další budou podány  

  ještě letos, jinak by nebyly… 

= toto číslo TOMÍKa je ode mne asi předposledni 



Máne v oddíle spoustu velmi šikovných mlaďochů, ale s 

jednou vadou – nechtěj VÉST, ale být VEDENI. Dále 

nechtí vracet oddílu alespoň tu trochu, co v dětství od 

něj dostali. Pokud ovšem jdou na akci, pak jsou fakt 

výborní a vy víte, že chválím dost málo. Já osobně se 

nevzdávám toho, že si dovolím nějakou tu aktivitu při- 

pravit a uskutečnit a jsem připraven pomoci ve všech  

formách. A pokud budu pozván na nějakou větší akci, 

tak to rád přijmu. A pokud předešlé napsané nebude 

bráno vážně, tak je možné pouze jediné a násilné řeše- 

ní – dovezu si banánovky,naplním je veškerou dokumen- 

tací, kronikami a přestanu být členem oddílu. Jó a poděkuji za více než 

40tiletou spolupráci. Ale zároveň doufám a věřím, že tomu nedojde… 

C O   B Y L O….. 

Bylo toho doopravdy hodně a tak zde budou stěžejní aktivity, ale i ty  

nejmenované podrobně, považuji za důležité… 

28.květen = ŽELIVKA,plulo nás 13.. 

29.květen = PACOVSKÝ OUTDOORÁČEK, v parku outdoorovalo ve všech 

 Formách cca 45 lidiček – závodníků,rozhodčích,rodičů i diváků… 

11.červen = BRIGÁDA,na latifundiích makalo 15 lidiček…. 

18.červen = BRIGÁDA, hlavně natíralo plot 10 upatlaných.. 

24.červen = NAKLÁDÁNÍ PODSAD, makalo 12 siláků… 

25-červen = STAVBA TÁBOŘIŠTĚ, zpočátku poprchávalo na 33 brigádníků 

 a šlo to na svět docela rychle, DÍKY,,,,, 

25.6-2.7.= HLÍDÁNÍ TÁBOŘIŠTĚ, ve dne, v noci se vystřídalo 9 ochot- 

 ných, ochota pomoci byla velmi malá a paradoxem je že pomohli ne- 

 členové, přátele oddílu a mimopacovští, ačkoliv mnozí, jež dost berou 

 od oddílu čas měli ( fesťák,brigády,atd ) bylo mi z toho smutno a i 

 trapně a urychlilo to moje rozhodnutí… 

30.červen = OPRAVA JÍDELNY, větříček,voda a šla dolů, 4 opravili….. 

2.-9.červenec = LETOS….VALTÝNOV 22, akce si užilo 32 účastníků… 

8.červenec = LIKVIDACE NÁSTĚNEK, na požadavek majitele 4 škodiči… 

12.červenec = PŘÍPRAVA LETŇÁKU, bylo 16 účastníků… 

16.-30.červenec = LT PO OTAVĚ A  

 ŠUMAVOU, voda,turistika po  

 horách, dva vandry,hry,soutěže, 

 vedro,fajn parta,vynikající Ver- 

 ča a Klára, otázka proč jede něk- 

 do, kdo jet nechce a proč několik 

 účastníků nezaplatilo….. 



30.7.-4.8 = ČUNDR 2022, po Novohradských ho- 

 rách si vyrazilo 7 těžkooděnců a dařilo se.. 

31.7.-4.8.= KOLMO, po dvou kolech si vyrazilo 

 19.účastníků a opět spokojenost … 

5.-13.srpen = RAKOUSY 2022, do Söldenu pod 

 Insbruckem si za horami a feratami vyda- 

 lo 46 horalů a co vím, tak se moc líbilo… 

15.srpen = BRIGÁDA, plot donatřelo 5 osob….. 

20.-27.srpen = PACOVSKÉ PRÁZDNĚNÍ, celkem 

 44 osob a osůbek postihlo drsné počasí s 

 donucením být dva dny na Hutích, bylo to 

náročné pro všechny a to i pro naše 4 děti z Ukrajiny, bylo to zají- 

mavé, poučné a snad se i líbilo DÍKY !!!! 

27.srpen = BOURÁNÍ TÁBOŘIŠTĚ, sešlo se nás něco přes 33 a šlo to 

 od ruky jak mladé, tak starší…. 

3.září = SETKÁNÍ,i když to bylo soukromé, tak vesměs byli členové a přá- 

 telé oddílu v počtu přes 40 a taky se tam i bilancovalo a plánovalo  

 ( připomínám to také z důvodu, proč by první víkend září nemohl vždy 

 patřit setkání všech členů, přátel oddílu nad dobrým jídlem a pití a 

 nepobavilo se společně – to je návrh ) 

16.-18.září = LETNÍ POŘEŠÍN, tradičně pod šéfovstvím Jiříka tam vyra- 

 zilo 8 lidiček… 

1.řijen = LIKVIDACE LÉTA II. sešli se pouze 3 a srovnali alespoň plachty  

 z tábořiště a vše ostatní zůstává ladem, další si neodpustili ztrátu té 

 jedné hoďky pouti a to je škoda, mohlo být hotovo. ( byla i I,ale vše 

 bylo ještě vlhké a tak se těch 7 příchozích vrátilo do svých doupat ) 

Alespoň pro připomenutí se konalo další činění – SEČENÍ TRÁVY + BRIGÁ- 

DY PASTUŠA a TÁBOŘIŠTĚ + OPRAVY STANŮ + LIKVIDACE AKCÍ + TZ 

C O   B U D E…. 

6.řijen-ČT = TRÉNOVÁNÍ + PŘÍPRAVA PD, Starodvorská 15.30… 

7.-9.řijen = PACOVSKÉ DOVÁDĚNÍ XXVI.ročník, stále ještě potřebujeme 

 poustu lidiček a věřím v účast všech našich stávajících závodníků… 

15.řijen-SO = PŘEKVÁPKO…. 

 info web a Karolína Z… 

?? řijen = SBĚR JEDLÝCH KAštanů 

22.řijen-SO = ZA VÍNEM Z MORAVY,      

  info obdrží přihlášení s upřesně- 

 ním kdy a kde…. 

    = JIŘÍKOVA VÝPRAVA,  

     info web + nástěnka 



27.-30.řijen = PODZIMNÍ TÁBOR, dospělců 

 je dostatek a je nás již 14…. 

5.-8.listopad =PODZIMNÍ TERMÁLY,info M.H. 

12.-13.listopad = GALEJE POŘEŠÍN, práce 

 okolo dřeva na chalupě ATOMu, hlašte 

 se u V.H. a je to důležitý úkol…. 

12.listopad = MARTINSKÁ HUSA, info M.H. 

Možná, že přibudne nějaké KLUBOVÁNÍ či  

HOLDUJ, to podle, zda budou nováčci a asi 

nějaká ta BRIGÁDA na Hutích, či na stanech 

K   Z A M Y Š L E N Í… 

Je to spíše konstatování o spolupráci, solidnosti a úrovni okolo nás. Byl ná- 

pad oslovit dětičky zejména 2,3,4 tříd a nabídnout jim trávení volného 

času. Vše po dohodě s vedením školy. Zároveň jsme hledali ochotné okolo 

sebe, jež by se základní činnosti okolo nováčků věnovali. Nakonec tento 

úkol přijaly Pavlína Š,Monika Š a Filip T. Jednu pí.učitelku z 2 třídy jsme 

požádali o předání letáčků do všech jmenovaných tříd svým kolegyním a dá- 

ní dětem. Výsledek nechutný – žádný letáček se k dětem nedostal ??? 

Vše zjištěno u několika díťat ze jmenovaných tříd. Inu, asi z nás nic ne-

kápne!?! Je mi za ně trapně a nevím co si myslet a co dělat…. 

O D D Í L O V E    D R B Y…. 

= konalo se několik závodů TZ, kterých se zúčastnil pouze F.Tichý, kdy     

na MČR skončil na 5 a na Evropě byl na 9.místě. Přesto DÍK…. 

= jak již bylo oznámeno, tak máme nové umístění nástěnky a to zděném 

  plotě za gymplem. Ano, není to ve středu města, ale snad si tam cestu 

  najdete, zatím je jedna a vše díky Martinovi H. a Honzovi S. st…. 

= na velké prázdniny 2023 je na Hutích volných posledních 14 dní a na tá- 

  bořišti jeden týden před Pacovském prázdnění… 

= jedlé kaštany započnou hodně padat po desátém řijnu a je přímo politic- 

  kým, činem sebrat min. dvě přepravky pro naše přátele mimo a také si 

  můžete sebrat kaštany i pro sebe.  

  Sběr může být vlastně kdykoliv, ho- 

  diny se započítají a silné rukavice… 

= pro upřesnění – základnu má zadarmo 

  každý člen oddílu, vyjma vody a ener- 

  gie, pro své hosty při oslavách, které 

  končí s nulou….. 

PŘEJI VŠEM POKUD MOŽNO  PŘÍJEMNÝ 

PODZIM A AŤ SE DAŘÍ !!!!! Vašek H.                  

        



 


